
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis ze schůze školské rady 

11. 10. 2010 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 
 

1. Přítomni 

2. Zahájení 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 

4. Diskuse 

5. Termín další schůze 

6. Úkoly 

 

 

 

1. Přítomni 
 

      Členové školské rady – Libuše Moníková  

                                      Lucie Kašparová  

                                      Hana Nováková 

                                      Veronika Syrovátková 

                                      Jan Klubíčko 

                                      Stanislava Kučerová 

 

Host - Mgr. Hana Hájková – ředitelka školy 

 

 

2. Zahájení 
 

Zahájení schůze provedl pan Klubíčko. Přivítal zúčastněné a seznámil je s programem 

schůze.  

 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 
 

 

Paní ředitelka seznámila přítomné s výroční zprávou.  

Výroční zpráva byla projednána. 

Školská rada bere na vědomí, že ŠVP byl doplněn o etickou výchovu. 

Školská rada schvaluje výroční zprávu. 

 

 

 

4. Diskuse 
 

 

       Paní ředitelka informovala přítomné o možnosti půdní přestavby. Dle informace vedoucí 

školského odboru projekt by měl být připraven v roce 2011, realizace pak nejdříve v roce 

2012. 

 

     Pan Klubíčko informoval o budoucnosti hřiště. Vykoupení pozemku je stále v jednání. 

 

    Paní Moníková připomněla možnost využití grantů města na mimoškolní činnost dětí. 

 



 

5. Termín další schůze 
 

 

      Termín schůze byl předběžně domluven členy školské rady na 14. 3. 2011 v 16.00 

hodin.   
 

 

 

6. Úkoly 
 

 

       Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2011 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala. H. Nováková 

              V. Syrovátková 

 

 

 

 

 


